

ABSTRACT

Name: **IkaSetiadini**, NIM: **143200298**, thesis with the title "**Nature of the ban on Adultery In the Quran** (the study of the Above perspective of Sayyid Qutub Tafseer In Fi Zilālil Quran)", Department of: Tafsir and Qur'anic Sciences, Faculty of Ushuluddin and etiquette, in 1440/2018.

Humans basically have changed only to worship God. However the circulation time turns can make a man forget going fitrahnya. As a result they carried away by lust of the solicitation and the temptation of Satan to do acts that cause them to slip from the right path. As for acts that may mislead one i.e. adultery. Adultery is any act that can destroy a person's life, as well as order a factor causes destruction of morals. so that when it is done the perpetrators deserve the harshest penalties, because cohabitation is very harmful, and can cause a lot of crime and other crimes.

Based on the background above, the formulation of the problem is: 1) what is the nature of the prohibition of adultery? 2) How the nature of the prohibition of adultery in the Quran? 3) How the interpretation of SayyidQutub against the nature of the prohibition of adultery in the Quran?

The purpose of this review is: 1) to find out the fact the prohibition of adultery. 2) to find out the fact the prohibition of adultery in Effective. 3) to know interpretation of SayyidQutub of the fact the prohibition of adultery in Effective?

This type of research in this thesis is the library (library reseach) with the following steps: first using the primary data sources in this study is the Tafsir Fi zilālil Quran works of Sayyid Qutub and second secondary data sources. Analysis of the method used is descriptive method.

Based on the research that has been done can be summed up in the formula and answer the problems that, (1) according to Sayyid Qutub adultery is an act of heinous and a bad way (2). Allah forbade his slaves approached fornication. The intent is to do the deed that brought on his philandering, free intercourse without control between men and women and others. Prohibition of fornication in the Qur'an is expressed with a ban on approaching adultery to affirm that if approached fornication is forbidden to let alone do it. Then someone will be able to understand that prohibition is prohibition of fornication is hard and should be shunned. (3) contain fornication Act kills off many aspects. Adultery is divided into 2 kinds. First, adultery muhsan i.e. people ever do coitus in a legitimate marriage, while he

is muslim, independence, and puberty. Second, adultery gairu muhson is sexual relations between men and women who are still virgin or there is no legal marriage between the two.

الملخص

الاسم: أيكاستيادييني ، نيم: ١٤٣٢٠٠٢٩٨ ، اطروحه بعنوان "طبيعة الحظر علي الزنا في القران (دراسة المنظور المذكور أعلاه للسيد قطب تفسير فيضلال القران)" ، قسم: التفسير والعلوم القرآنية ، كليه أصول الدين وآدابها ، في ٢٠١٨/١٤٤٠.

البشر أساسا قد تغيرت فقط لعباده الله. مهما الدوران وقت يلتفت يستطيع جعلت رجل ينسي طبيعته. ونتيجة لذلك حملوا بعيدا عن شهوة الإغواء وإغراء الشيطان للقيام باعمال تؤدي بهم إلى الانزلاق من الطريق الصحيح. اما بالنسبة للأفعال التي قد تضلل المرء ، اي الزنا. الزنا هو اي عمل يمكن ان تدمر حياه الشخص ، فضلا عن أمر عامل يسبب تدمير الأخلاق. بحيث انه عندما يتم ذلك ، فان الجناة يستحقون اقسى العقوبات ، لان المعاشرة ضاره جدا ، ويمكن ان تسبب الكثير من الجريمة والجرائم الأخرى.

واستنادا إلى الخلفية الواردة أعلاه ، فان صياغة المشكلة هي: (١) ما هي طبيعة تحريم الزنا ؟ (٢) كيف طبيعة تحريم الزنا في القران ؟ (٣) كيف تفسير السيد قطب ضد طبيعة تحريم الزنا في القران ؟

والغرض من هذا الاستعراض هو: (١) لمعرفة حقيقة تحريم الزنا. (٢) لمعرفة حقيقة تحريم الزنا في فعاله. (٣) لمعرفة تفسير السيد قطب من حقيقة تحريم الزنا في فعاله ؟

هذا النوع من البحوث في هذه الاطروحه هو مكتبه (مكتبه) مع الخطوات التالية: أولا باستخدام مصادر البيانات الرئيسية في هذه الدراسة هو تفسير فاي zilālil القران الكريم يعمل من السيد قطب ومصادر البيانات الثانوية الثانية. تحليل الطريقة المستخدمة هو أسلوب وصفي

استنادا إلى البحث الذي تم القيام به يمكن تلخيصها في صيغته والاجابه علي المشاكل التي ، (١) وفقا لسيد قطب الزنا هو عمل من البشعة وطريقه سيئه (٢). الله نهي عبده اقتربوا من الزنا. والقصد هو القيام بالفعل الذي جلب له الغش ، والجماع الحر دون السيطرة بين الرجال والنساء وغيرهم. ويتم التعبير عن تحريم الزنى في القران بحظر التقرب من الزنا للتاكيد علي انه إذا اقترب من الزنا فانه يمنع من القيام بذلك. ثم شخص ما سوف تكون قادره علي فهم ان الحظر هو حظر الزنا من الصعب وينبغي تجنبها. (٣) تحتوي علي قانون الزنا يقتل العديد من الجوانب. وتنقسم الزنا إلى نوعين. أولا ، الزنا المحرم ، اي الأشخاص الذين يقومون بالجماع في الزواج الشرعي ، في حين انه مسلم ، والاستقلال ، والبلوغ. ثانيا ، الزنا المحسن ، اي العلاقات الجنسية بين الرجال والنساء التي لا تزال غير موجودة أو التي لا تربط بين الاثنين.